
Skolebestyrelsesmøde– Lumby Skole  
                   Den 23. oktober 2024- kl. 17.00 -19.30 

Tilstede: Ann, Kenneth, Maja, Christina, Mette, Stina, Michael, Michala 

Afbud: Kristina 

Referent: Michala 

 

 

Punkt Emne Beskrivelse 

1.  Godkendelse af 

dagsorden 

Dagsorden er godkendt 

2.  Godkendelse af 

referat fra sidste 

møde 

Referatet er godkendt. 

3.  Elevrådet Almen: afholder elevrådsmøde d. 28/10. Har tilmeldt to elever der skal indgå som 
undervisningsmiljø repræsentanter. 
Der er planer om også at oprette et SFO råd med henblik på at inddrage børnene i 
valg og planlægning af aktiviteter  
 
Centerafdelingen: Elevrådet på Lumby planlægger et arrangement, hvor de vil 
bage og invitere alle klasser på kage en og snak om elevrådets opgaver.  
 
Elevrådet på Søhus skolen har aftalt møde med almenskolens elevråd mhp. at 
lave nogle aktiviteter på tværs.  
 

4.  Økonomi Anette fremlægger status for skolens økonomi pr. oktober og det forventede 
resultat pr. 31/12.  
Det ser ud til at skolen samlet set går ud med et lille overskud.  

5. Høringssvar 

angående ny 

budgettildelings-

model 

Vi drøfter et høringssvar angående udkast til ny budgettildelingsmodel. På 
baggrund af webinar den 10. oktober.  
Samlet set ser Lumby Almen ud til at vinde på den nye budgetmodel.  
Bestyrelsen beslutter at man ikke vil indsende et høringssvar.  
 
Der er ikke ændringer i budgettildelingen på specialområdet.  

6. Princip for alkohol Punktet udskydes. Michael og Christina vender tilbage med et oplæg. 
 

7. Lejrskoler Almenskolen har desværre ikke råd til at sende elever på lejrskole i dette skoleår 
pga. det stramme budget. Udgiften svarer til ca. 25000 kr. pr. deltagende 
medarbejder. Herudover kommer udgifter til selve lejrskolen. 
Hvis der på et senere tidspunkt bliver en bedre økonomi, vil vi se på muligheden 
for at genindføre lejrskoler.  
 

8. Bestyrelsen i dialog 

med kontaktforældre 

Ønsker bestyrelsen at indgå dialog med kontaktforældre og evt. hvordan.  
Punktet er parkeret ind til videre. 
 
 

9. Nyt fra… 

- Forvaltning  

- Ledelse 

- Bestyrelsen  

Forvaltningen: Michael udleverer brev fra rådkvinden til forældrerepræsentanter / 
bestyrelsesformanden.  
 
Ledelsen:  
Almen skolen: der er løbende forældre fra andre skoledistrikter der henvender sig 
med interesse ift. at melde deres barn ind i skolen. Åbent hus for nye 
børnehaveklasser var rigtigt godt besøgt.  
 
Almenskolen – arbejder med projektet ”Mangfoldig fritid”.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
D. 30/10 får skolen besøg af repræsentanter fra Tingløkkeskolen ifm. Den årlige 
Læringsmiljøobservation. De vil besøge de ældste centerklasser på Søhus, de 
ældste almenklasser på Lumby og SFO.  
 
Centerafdelingen 
Planlægger fælles kursus om skolehjem samarbejde i samarbejde med Paarup 
Centerafdeling.  
Der er løbende nye elever på vej ind og enkelte elever der til andre dele af landet.  
 
 
Bestyrelsen.  
Der er udsendt nyt høringsmateriale omkring driften af kontaktudvalgene 
 
 

10. Personale Centerafdelingen: Ida Jessen er startet som ny pædagog i M2.  
 
Almen:  
Jasmin er ny fast pædagog.  
Henrik er ansat i en tidsbegrænset stilling ind til sommerferien.  
Ny erhvervspraktikant, hun skal være i SFO´en i 13 uger.   
 
Der er pt. to lærerstuderende som skal være med i undervisningen almen i 7 uger. 

11. Punkter til næste 

møde 

Mangfoldig fritid 
Princip for alkohol 

12. Eventuelt  Stine fortæller at der har været en del kritik af kvaliteten fra Dansk Skolefoto. 
Forældre der er utilfredse opfordres til at klage direkte til skolefoto. Bestyrelsen 
undersøger hvilke andre firmaer der er på markedet.  


